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從2020年至2024年美國民主黨執政期間，
通過美國與墨西哥邊境非法進入美國的移民
人數已超過1000萬人，平均每月超過20萬
人。雖然最近幾個月有下降的跡象，但相信
在2025年1月共和黨新總統上任之前，會有
更多的非法移民進入美國。美國的下一任總
統川普已發表演說，將會驅逐所有非法移民
（不包括合法移民）。在這即將發生的情勢
下，預計其中一部分非法移民會被遣返至墨
西哥或其他國家，但很可能有相當多的人會
北上非法進入加拿大。
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2025  年預計過百萬美墨邊境難民湧入
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如果這些非法移民中有10%選擇北上進入加拿大，我們預計未來一年內，加拿大的非法移
民人數可能會超過120萬人，是加拿大30年的移民配額人數，這相當於加拿大總人口的
3%，是一個龐大且具風險的數字。宜家移民是首個向大家提出此風險的公司，基於36年以
上的豐富經驗，我們建議聯邦政府儘快採取適當措施，應對即將來臨的挑戰。

從宜家移民的專業角度，我們相信未來的難民及保護申請數量將大幅增加，並預計從墨西
哥邊境進入的難民將主要集中在多倫多和溫哥華地區提出申請。宜家移民估計，約80%的
申請會在多倫多遞交，20%會在溫哥華遞交，這意味著2025年在溫哥華可能會突然多出24
萬名難民申請者，超過10年的預計工作量。

宜家移民希望我們的客戶和潛在的客戶能夠了解這一實際情況。如果您目前還有中國、香
港、澳門的親人想要以特快方式申請工作簽證、加拿大移民身份，務必在這24萬中南美洲
非法難民湧入加拿大之前提交申請，否則未來的申請可能會受到長期延誤。

宜家移民36年來一直以客戶為先，能夠預見並提前應對即將發生的問題，為您量身定制最
有效、最快速的移民方案。我們可以在三天內協助客戶獲得工作簽證，並在約一年內取得
移民身份，且沒有附加條件。
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From 2020 to 2024, under the U.S. Democratic
administration, more than 10 million individuals entered the
United States illegally through the U.S.-Mexico border,
averaging over 200,000 people per month. While there have
been signs of a decline in recent months, it is expected that
the number of illegal immigrants will rise again before the
new Republican president takes office in January 2025.
Donald Trump, the Republican nominee for the 2024 U.S.
presidential election, has stated his plan to expel all illegal
immigrants (excluding those with legal status).
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Projected Surge of Over 1 Million Refugees at U.S.-Mexico Border in 2025
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If 10% of these illegal immigrants choose to head north into Canada, we estimate that the number of illegal
immigrants in Canada could exceed 1.2 million within the next year. This would be equivalent to Canada’s
entire immigration quota for the past 30 years and represent approximately 3% of Canada’s total
population—a substantial and high-risk figure. HCDF Immigration Inc., with over 36 years of experience,
is the first to bring this risk to public attention. We strongly urge the Canadian federal government to take
immediate and appropriate action to address the upcoming challenges.
From a professional standpoint, HCDF Immigration Inc. believes that the number of refugee and
protection applications will significantly increase in the coming years. We expect that the majority of
refugees entering from the U.S.-Mexico border will file their applications in the Toronto and Vancouver
regions. HCDF Immigration Inc. estimates that approximately 80% of these applications will be submitted
in Toronto, while 20% will be filed in Vancouver. This could result in a sudden increase of up to 240,000
refugee applicants in Vancouver by 2025, which would exceed the city's expected workload for the next 10
years.
HCDF Immigration Inc. hopes that our current and prospective clients understand the reality of this
situation. If you have family members in China, Hong Kong, or Macau who wish to apply for a Canadian
work permit or immigration status through an expedited process, it is essential to submit your application
before the anticipated influx of 240,000 illegal migrants from Central and South America arrives in Canada.
Delaying your application could result in significant processing delays in the future.

For the past 36 years, HCDF Immigration Inc. has always put our clients first, with the ability to anticipate
and proactively address emerging challenges. We offer customized, effective, and expedited immigration
solutions tailored to your specific needs. We can assist clients in obtaining a work visa within three days and
help secure permanent residency within approximately one year, without any additional conditions.
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In light of this imminent situation, it is expected that some of
these illegal immigrants will be deported to Mexico or other
countries. However, it is highly likely that a significant
number will attempt to continue their journey north and
illegally enter Canada.
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